
خبر  

3 منهای فوتبال

حضور کیفی کاروان ایران در بازی های زمستانی هاربیندنیامالی: کار ویژه ای در بحث ورزشگاه ها آغاز کردیم
احمد دنیامالـــی وزیـــر ورزش صبح دیروز 
در حاشـــیه جلســـه هیأت دولت در جمع 
خبرنـــگاران با اشـــاره بـــه اقدامات ســـپاه 
پاســـداران انقـــاب اســـامی، گفـــت: »ما 
دیشـــب اثبات کردیم که گنبد آهنین آنها 
آبکشـــی بیش نیســـت و موفق شـــدیم به 
رژیم صهیونیســـتی نشـــان دهیـــم که اگر 
شـــرارت های دیگـــری انجام دهنـــد حتماً 
پاســـخ محکم تـــری خواهیـــم داشـــت.« 
او دربـــاره ورزشـــگاه های کشـــور گفـــت: 
»در بحـــث ورزشـــگاه ها مطالباتـــی مـــردم 
دارنـــد کـــه مطالبـــات، درســـتی اســـت و 
بـــا یـــک انباشـــتگی در بحث نگهداشـــت 
ورزشـــگاه ها مواجـــه بودیـــم. به هـــر حال 
از زمانـــی کـــه من شـــروع به کار کـــردم که 
حـــدود ۴۰ روز گذشـــته، یـــک کار ویژه ای 
را ســـامان دادیـــم و مردم مطمئن باشـــند 

کـــه مـــا بـــزودی، شـــرایط ورزشـــگاه ها را 
از لحـــاظ نـــور، ســـکو و حتی چمـــن را به 
یـــک ســـرانجام خوبـــی خواهیم رســـاند. 
در مـــورد ورزشـــگاه آزادی هـــم به ســـرعت 
و بـــه صـــورت ســـه شـــیف کار می کنیـــم و 
ان شـــاءالله تا پایـــان پاییز ورزشـــگاه آزادی 
در مدار بهره بـــرداری قرار خواهد گرفت.« 
به گفتـــه وزیر ورزش و جوانان، اســـتان ها 
مسئول بازسازی ورزشـــگاه ها هستند: »در 
اســـتان ها به لیـــگ برتر و لیـــگ یک توجه 
داریـــم. طـــی توافقـــی که بـــا وزیر کشـــور 
داشـــتیم اســـتاندارها را مســـئول نظارت و 
تأمیـــن منابـــع لازم بـــرای ورزشـــگاه هایی 
کـــه در آن لیـــگ برتر و دســـته یـــک برگزار 
می شـــود، کردیم و آنها مســـئول بازســـازی 
و آماده ســـازی ورزشـــگاه ها خواهند بود.« 
دنیامالـــی دربـــاره وام ازدواج و اشـــتغال 

جوانان هم گفـــت: »در مـــورد وام ازدواج 
و اشـــتغال نشســـت هایی بـــا رئیس بانک 
مرکـــزی و وزیـــر اقتصاد و دارایی داشـــتیم 
و ســـامانه مربوطه باز شـــده و ان شـــاءالله 
را  ازدواج و اشـــتغال  بـــزودی وام هـــای 

پرداخـــت خواهیـــم کرد.«

ن  ســـیو ا ر فد فنـــی  کمیتـــه  نشســـت   
وزنه برداری برای بررســـی عملکرد تیم ملی 
جوانـــان در جهانی اســـپانیا برگزار شـــد. 
نشســـتی که ظاهراً باعث تغیـــرات در تیم 
جوانان می شـــود. تیـــم ملـــی وزنه برداری 
جوانـــان بـــا یـــک ســـفر پرحاشـــیه راهـــی 
اســـپانیا شد و در کســـب نتیجه هر دو تیم 

مردان و زنان بـــا ناکامی روبه رو شـــد. بعد 
از بازگشـــت تیم حالا اعضـــای کادرفنی به 
کمیته فنـــی احضار شـــدند تا دربـــاره این 
نتایج پاســـخگو باشـــند. در این نشســـت 
کمیتـــه فنـــی ســـجاد انوشـــیروانی رئیس 
فدراســـیون وزنه برداری به همراه حســـین 
رضازاده و دیگـــر اعضای کمیته فنی حضور 
داشـــتند. نکتـــه مهم این نشســـت حضور 
بهـــداد ســـلیمی بعـــد از مدت هـــا غیبت 
بود. بهداد ســـلیمی که سفرش در اسپانیا 
خیلی حاشیه ساز شـــده بود، بعد از مدتی 

بی خبری در این نشســـت حاضر شـــد. در 
ابتدای این نشســـت ابتدا کـــوروش باقری 
مســـئول تیم ملـــی دختـــران توضیحاتی را 
درباره عملکرد بانوان داد که در مسابقات 
عملکـــرد خوبـــی نداشـــتند. قـــرار شـــد، 
راهکارهـــای جدیـــدی بـــرای ســـاخت یک 
تیـــم جدیـــد ارائـــه شـــود تـــا تیـــم بانوان 
بتواند در ســـال های آینده عملکرد بهتری 
داشـــته باشـــد. هـــادی پانزوان ســـرمربی 
تیـــم ملـــی وزنه بـــرداری جوانان گزارشـــی 
را از عملکـــرد تیمـــش داد. شـــاید غیبت 

6 وزنه بـــردار باعـــث شـــد تا عملکـــرد این 
تیم بســـیار پایین تـــر از توقعات باشـــد اما 
بـــا این حال فدراســـیون و اعضـــای کمیته 
فنـــی از عملکـــرد چهـــار وزنه بـــردار دیگر 
تیـــم راضـــی نبودند. بـــه نظـــر تغییراتی در 
تیم ملـــی جوانان به وجود می آید. شـــاید 
توجیـــه فنی زیـــادی بـــرای ایـــن تغییرات 
وجود نداشـــته باشـــد امـــا بـــرای اینکه از 
حاشـــیه ها کم شـــود ظاهـــراً تغییراتی را در 

تیم جوانـــان ایجـــاد می کنند.
شـــاید اگر حواشـــی ســـفر به اســـپانیا هم 

نبـــود بعـــد از چهار بـــار قهرمانـــی جهان، 
رتبه یازدهم دنیا هم قابل توجیه نباشـــد. 
به نظر تمام ایـــن عوامل حکم به تغییرات 
در تیـــم جوانان می داد اما شـــاید ســـؤال 
مهـــم این  باشـــد که چـــه کســـی می تواند 
باشـــد؟ در  پانـــزوان  جایگزیـــن هـــادی 
ســـال های اخیـــر بارهـــا قهرمانان ســـابق 
وزنه بـــرداری برای حضـــور در تیم های ملی 
حکـــم گرفتنـــد اما عمـــر مربیگیـــری آنها 
خیلی زود تمام شـــد و دســـت فدراسیون 
برای انتخاب جایگزین هم خالی اســـت.

نشســـت هماهنگـــی ســـتاد بازی های 
زمســـتانی هاربیـــن چیـــن بـــا حضـــور 
مدیران و مســـئولان کمیته و رؤســـای 
دو فدراســـیون در کمیته ملی المپیک 
برگزار شـــد. چهـــار مانده بـــه افتتاح 
بازی های آســـیایی زمســـتانی هاربین 
بـــه منظـــور هماهنگی هـــای لازم برای 
اعـــزام کاروان ایـــران بـــه ایـــن رویداد، 
نشســـت ســـتاد بـــه ریاســـت محمود 
خســـروی وفا، منـــاف هاشـــمی رئیس 
و دبیـــرکل کمیتـــه ملـــی المپیـــک و 
بـــا حضـــور رؤســـای فدراســـیون های 
کوهنوردی و اسکی برگزار شد. عباس 
نظریـــان رئیـــس فدراســـیون اســـکی 
دربـــاره وضعیت اردوها و ملی پوشـــان 
ی  شـــته ها ر و  ســـکی  ا ی  شـــته ها ر
 ، لینـــگ کر و  یـــخ  ی  و ر ســـکیت  ا

توضیحاتـــی داد. رضـــا زارعـــی رئیـــس 
فدراســـیون کوهنـــوردی و صعودهای 
ملی پوشـــان  دربـــاره  هـــم  ورزشـــی 
صحرانـــوردی و کوهســـتان مطالبـــی 
ارائه کرد. ســـیدمناف هاشمی دبیرکل 
کمیتـــه بعد از  ســـخنان آنها بـــا تأکید 
بر اعـــزام کیفـــی کاروان ایـــران در این 
دوره، کارشناسان کمیته ملی المپیک 
و مرکـــز نظـــارت بـــر تیم هـــای ملی را 
مکلف کرد با بررســـی گزارش  رؤســـای 
فدراســـیون های اســـکی و کوهنوردی، 
نتیجـــه بررســـی ها در جلســـه هفتـــه 
آینده اعـــام شـــود. با تأکید ریاســـت 
کمیته مقرر شـــد تســـت های آمادگی 
جســـمانی و کنترل دوپینگ به عنوان 
مـــاک اصلـــی اعـــزام ملی پوشـــان در 
چند مرحلـــه انجام گیـــرد. گزینه های 

پرچمـــداری کاروان اعزامی بـــا در نظر 
گرفتـــن شـــرایط فرهنگـــی و رزومـــه 
ورزشـــکاران به هیـــأت اجرایی معرفی 
شـــوند. بازی های زمســـتانی آسیایی از 
19 تـــا 26 بهمـــن ماه در شـــهر هاربین 

چیـــن برگزار می شـــود.

 14 مهرماه؛ بزرگداشت 
شهدای مقاومت

جامعه ورزش کشـــور، 14مهرماه مراســـم  گرامیداشـــت 
شـــهدای مقاومت، شـــهید سیدحســـن نصرالله و سردار 

عباس نیلفروشـــان را برگـــزار می کند.
اهالـــی ورزش عصر شـــنبه هفتـــه آینده از ســـاعت 15 تا 
17 در زورخانـــه جوانمردان شـــهدای کـــن دور هم جمع 
می شـــوند تـــا یـــاد و خاطـــره شـــهدای مقاومـــت را زنده 

نگـــه  دارند.

تمجید پارالمپیک آسیا از ستاره پاراتکواندو

 منتظر درخشش رحیمی 
در لس آنجلس باشید

کمیتـــه پارالمپیـــک آســـیا بـــا مـــرور رویدادهـــای مهم و 
لحظـــات بـــه یادماندنـــی بازی هـــای پاریـــس پارالمپیک 
2024 پاریس، با انتشـــار یادداشـــتی به حضـــور تأثیرگذار 
زنان این قاره در فینال رقابت هـــای پاراتکواندو پرداخته 
و بـــه تاریخ ســـازی زهرا رحیمـــی جوان تریـــن ملی پوش 
کاروان »فرزنـــدان ایـــران« با مدال نقره اش اشـــاره کرده 
اســـت. در بخشـــی از این یادداشت آمده اســـت: »زهرا 
رحیمـــی پاراتکواندوکار 15ســـاله و جوان ترین ورزشـــکار 
کاروان ایـــران، در اولیـــن حضـــور پارالمپیکـــی خود، به 
نایب قهرمانی دســـت یافـــت. رحیمی که با این نشـــان، 
اولین مدال ایـــران در بازی های پارالمپیک 2024 پاریس 
بـــه ارمغـــان آورد، در این بـــاره گفت: »دوســـت داشـــتم 
رنـــگ مدالم طا باشـــد، اما بـــه دلیل مصدومیـــت زانو 
نتوانســـتم. مـــن جوانـــم و امیـــدوارم در آینـــده قهرمان 
پارالمپیک  شـــوم.« او در پارالمپیـــک لس آنجلس2028 
هم در رده ســـنی جـــوان قرار دارد و بـــدون تردید ایران و 

رســـانه ها بـــه او توجه خواهند داشـــت.

تعویق سوپرلیگ غرب آسیا
 فدراســـیون جهانـــی بســـکتبال مســـابقات ســـوپرلیگ 
غرب آســـیا را بـــه تعویق انداخـــت. درحالی که قـــرار بود 
ایـــن رقابت ها  از ۲۳مهرماه شـــروع  شـــود و  طبق اعام 
فیبـــا قرعه کشـــی دور مقدماتـــی ایـــن رقابت هـــا جمعه  
۱۳مهرمـــاه  به صـــورت آنایـــن برگـــزار می شـــود، امـــا با 
تصمیم فدراســـیون جهانی به تعویق افتاد. تیم نماینده 
اسامشـــهر که فصل قبل با شکســـت شـــهرداری گرگان  
قهرمـــان  لیـــگ برتر شـــده، تنها نماینـــده ایـــران در این 

رقابت هـــا خواهـــد بود.
 

 شب کم فروغ امینی 
در لیگ بسکتبال فرانسه

تیم بســـکتبال نانســـی فرانسه در شـــب کم فروغ محمد 
امینـــی مقابل حریفش تـــن به شکســـت داد. هفته دوم 
لیـــگ برتر بســـکتبال فرانســـه  درحالی سه شـــنبه شـــب 
به پایان رســـید که تیم نانســـی بـــا محمد امینی  ســـتاره 
 19ســـاله ایرانـــی اش در بـــازی مقابـــل دیـــژون بـــا نتیجه
93-84 باخـــت. فـــوروارد جوان تیـــم ملی ایـــران در این 
مســـابقه پنـــج دقیقه بـــرای تیم نانســـی به زمیـــن رفت 
اما نتوانســـت عملکرد قابـــل قبولی را به ثبت برســـاند و 
شـــاهد باخت تیمش بود. تیم نانســـی درحـــال حاضر با 
یک برد و یک باخت در رتبه نهم لیگ فرانســـه قرار دارد.

 

 محرومیت 8 ساله ورزشکار
پاور لیفتینگ

یـــک ورزشـــکار پاورلیفتینگ بـــرای ۸ ســـال از فعالیت در 
همـــه حوزه های ورزشـــی محروم شـــد.

شـــورای صدور رأی ســـتاد ملی مبارزه بـــا دوپینگ ایران با 
رأیـــی ویژه »علی جنگی« ورزشـــکار پاورلیفتینـــگ را برای 
۸ ســـال از فعالیت در تمامی حوزه های ورزشـــی محروم 
کـــرد. رأیـــی بـــرای دو تخلف این ورزشـــکار که هـــر کدام 
شـــامل محرومیت ۴ســـاله بوده صادر شـــده است. اول 
بخـــش اباغیه فـــرم کنتـــرل دوپینگ که نشـــان دهنده 
اطـــاع از انتخـــاب و لـــزوم حضـــور در ایســـتگاه کنترل 
دوپینگ هســـت را امضا کـــرد اما به رغم تذکـــر چندباره، 
او تســـت نداد و سالن مســـابقات را ترک کرد. او به دلیل 
غیبت در جلســـه بررســـی اولیـــه و عدم پاســـخگویی به 
مکاتبات ایران نادو برای ۴ســـال از فعالیت های ورزشـــی 
محروم شـــد و تخلف دوم او فروش مواد ممنوعه قاچاق 
بـــود کـــه بابت آن هـــم چهارســـال محرومیت بـــه پایش 
نوشـــته شـــد تا در مجموع 8ســـال از همـــه فعالیت های 

ورزشـــی محروم شود.

آخرین اعزام روئینگی ها با قایقرانی
تیـــم ملـــی روئینـــگ ایـــران در آخریـــن ســـفرش با 
فدراســـیون قایقرانـــی شـــنبه هفتـــه آینـــده بـــرای 
قهرمانی آســـیای زیر 19ســـال به ازبکســـتان می رود. 
مســـابقات روئینـــگ قهرمانـــی آســـیا از ۱۹مهـــر در 
ســـمرقند ازبکســـتان آغاز می شـــود که تیم روئینگ 
ایران با ترکیب 5نفره راهی این مســـابقات می شود. 
تیـــم ملـــی ایـــران درحالی شـــنبه هفته آینـــده راهی 
مســـابقات می شـــود کـــه روئینـــگ دیـــروز بـــه طور 
رسمی از فدراســـیون قایقرانی جدا شـــد. با تصمیم 
وزیـــر ورزش و جوانان قرار اســـت روئینگ به عنوان 
یـــک فدراســـیون مســـتقل فعالیـــت خود را شـــروع 
کنـــد. بـــا اینکه ایـــن جدایی در آســـتانه مســـابقات 
قهرمانی آســـیا رخ داد، فدراســـیون قایقرانی کارهای 
مربوط بـــه اعزام را انجـــام داد و حضـــور روئینگ در 
قهرمانی آســـیا ازبکســـتان آخرین اعزامی اســـت که 
این رشـــته با فدراســـیون قایقرانی انجام داد. مهسا 
جاور، فاطمـــه مجلل، زینب نـــوروزی، کیمیا زارعی و 
امیرحســـین محمدپور در مسابقات قهرمانی آسیای 

ازبکســـتان شـــرکت می کنند.
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 درحالی که ایـــن روزها بـــوی اختاف 
از فدراســـیون تکوانـــدو می آید، اصغر 
رحیمـــی مدیرفنی تیم هـــای ملی این 

موضـــوع را تکذیب می کنـــد. با اینکه 
دختران تکوانـــدوکار با یک نقره و یک 
برنـــز زیرنظـــر مینو مـــداح در المپیک 

دســـت به تاریخ ســـازی زده و نمایشی 
درخشـــان در شـــیاپ چانگ پاریـــس 
داشـــتند، خبـــری از ادامـــه همـــکاری 

 دوستانی 
که مراسم 

تقدیر از تیم 
ملی  را برگزار 

می کنند 
باید اولویت 

را دعوت 
سرمربی 
بدانند  تا 

شائبه  و 
حواشی 

به وجود نیاید

 یکی دو ماه آینده درباره کادرفنی تصمیم گیری می شود

رحیمی: اختلافی با مداح نداریم
فدراســـیون با ســـرمربی موفـــق تیم 
ملی دختران نیســـت. طبق شنیده ها 
قـــرارداد مداح آخر شـــهریور بـــه پایان 
رسیده و درحالی که 12 روز از موعد آن 
می گذرد، همچنـــان صحبتی با مداح 
در زمینه تمدید قرارداد نشـــده است. 
اصغر رحیمی مدیرفنـــی تیم های ملی 
در ایـــن زمینـــه می گوید: »دربـــاره تیم 
ملـــی باید جلســـه کمیته فنـــی برگزار 
شـــود تا تصمیم گیـــری شـــود. معمولاً 
بعـــد از المپیـــک، مســـابقات مهمـــی 
وجـــود نـــدارد و رقابت های حســـاس 
ما در ســـال 2024 المپیـــک بود و حالا 
هم فصل مســـابقات نوجوانان جهان 
و جهانی پومســـه اســـت. مســـابقات 
مهـــم ما ســـال 2025 برگزارمی شـــود، 
بنابرایـــن نیـــازی بـــه عجله نیســـت، 
البته که این به منزلـــه تعطیلی اردوها 
نخواهد بود و بزودی تمرینات از ســـر 
گرفته می شود.« او همچنین در پاسخ 
به اینکه بـــا توجه به نتایج درخشـــان 
تیـــم دختـــران و پســـران در المپیک، 
قـــرارداد ســـرمربیان تیم هـــا تمدیـــد 
می شـــود یانه گفـــت: »همـــه مربیان 
ما تـــا پایـــان المپیـــک با فدراســـیون 
قـــرارداد داشـــتند و نتایج درخشـــان 
افاکـــی و مداح قطعـــاً نکته ای مثبت 
در رزومه آنهاست که در جلسه کمیته 
فنی لحاظ خواهد شـــد. فعـــاً تیم در 

حال اســـتراحت است اما یکی، دو ماه 
آینـــده با برگزاری جلســـه کمیته فنی، 
دربـــاره ادامـــه همکاری با ســـرمربیان 

تیـــم تصمیم گیری می شـــود.«
 درحالی که شائبه های زیادی مطرح 
اســـت که چرا مینو مداح در مراســـم 
تقدیـــر از المپیکی ها غایب اســـت و 
دستیارش مهروز ســـاعی به جای او 
حضور پیدا می کند، رحیمی هرگونه 
اختاف فدراســـیون با سرمربی تیم 
ملـــی دختـــران را تکذیـــب می کند: 
»مینو مداح در اســـتان البرز ســـاکن 
اســـت و بعضی از مراسمات مختص 
استان تهران اســـت. البته دوستانی 
که ایـــن مراســـم را برگـــزار می کنند 
بایـــد این موضـــوع را در نظر داشـــته 
باشـــند که اولویت با ســـرمربی تیم 
ملـــی اســـت، باید ایـــن موضـــوع را 
رعایـــت کننـــد تـــا چنین شـــائبه ها 
و حواشـــی به وجـــود نیایـــد. هیـــچ 
اختافی وجود نـــدارد و این موضوع 
را تکذیـــب می کنم. بعـــد از المپیک 
اولویـــت مـــا مســـابقات نوجوانـــان 
جهان و رقابت های جهانی پومســـه 
اســـت و اگر هنوز تصمیـــم به تمدید 
قرارداد یـــا تصمیم گیـــری درباره تیم 
ملـــی نکرده ایم، به این دلیل اســـت 
نـــه به خاطـــر اختـــاف یـــا مســـأله 

دیگری.«

دروازه بان سابق تیم ملی هندبال 

برخورداری: با کاستلو به سطح اول آسیا برمی گردیم
سناریوی تکراری در تیم ملی سابر

نه خبری از اردو هست و نه سرمربی

اســـپانیایی، دوبـــاره  کاســـتلو  رافائـــل 
ســـرمربی تیم ملـــی هندبال ایران شـــد. 
او برگشـــت تـــا خاطرات خوش ســـومی 
آســـیا و اولین ســـهمیه جام جهانی  برای 
هـــواداران تداعی شـــود. هرچنـــد همان 
موقـــع در حـــق ســـرمربی اســـپانیایی 
کوتاهی شد و با حذف اسمش از لیست 
کادر فنـــی تیم ملی در جـــام جهانی  2016 
و ماچک بـــه جایـــش روی نیمکت ایران 
نشست. اتفاقی که رافائل بابتش شاکی 
از ایـــران رفـــت. مـــرد اســـپانیایی بعد از 
حدود 10 ســـال دوباره به تهـــران آمد. اما 
این بـــار فقط و فقط برای تیـــم ملی آمده 
و می خواهـــد دوبـــاره تیمـــش را به مدال 
آســـیا و ســـهمیه جهانی برســـاند. سعید 
برخـــورداری، دروازه بان تیـــم آدمار لئون 
لیگ اســـپانیا، یکی از همان ملی پوشانی 
اســـت که دوره قبل شـــاگرد کاستلو بود. 
ملی پوشـــی کـــه حتـــی در تیـــم العربی 
قطر برای او بازی کرده اســـت. دروازه بان 
لژیونـــر ایرانی با خوشـــحالی از برگشـــت 
رافائـــل کاســـتلو می گویـــد: »مطمئنم با 
این مربی اســـپانیایی دوباره به ســـهمیه 
جهانـــی می رســـیم.« او روزهـــای خوش 
با کاســـتلو در ســـال های نه چنـــدان دور 
را مـــرور می کنـــد: »بـــا رافائـــل تقریباً دو 

ســـال و نیم در تیم ثامن الحجج ســـبزوار 
کار کـــردم، او در تیـــم العربـــی قطـــر هم 
دو ســـال ســـرمربی ام بود. فکـــر می کنم 
یکـــی از بزرگ تریـــن مربیانـــی بـــود کـــه 
در تاریـــخ هندبـــال کشـــورمان بـــه ایران 
آمـــده اســـت. در آن زمان که ســـرمربی 
تیـــم ملی بـــود، مـــا نتایج خیلـــی خوبی 
گرفتیـــم. به نظـــرم تصمیم فدراســـیون 
خیلـــی خوب بـــود. او مربی نام آشـــنایی 
در اســـپانیا و جهـــان اســـت و حتی جزو 
بهتریـــن بازیکنـــان جهـــان هـــم بـــوده. 
کاســـتلو دو ســـال قبـــل ســـرمربی تیـــم 
ادمارلئون اســـپانیا، تیم فعلی من بود.« 
بـــه نظر برخـــورداری رافائل حتـــی بهتر از 
وســـلین وویویچ اســـت: »وسلین مربی 
بزرگی اســـت ولی قابل قیاس بـــا رافائل 
نیســـت. آنهـــا در ســـبک هندبـــال نیز با 
هم متفـــاوت هســـتند. ســـبک هندبال 
اســـپانیا با ســـبک اروپـــای شـــرقی کاماً 

متفاوت اســـت. در مجموع فکر می کنم 
کاســـتلو کمـــک بیشـــتری می توانـــد بـــه 
هندبـــال ایران بکند. چراکه او شـــناخت 
کافـــی از بازیکنان و فرهنگ ایـــران دارد و 
روحیـــه اش هم با ملی پوشـــان نزدیک تر 
اســـت. ما با رافائل بهتریـــن نتایج تاریخ 
هندبـــال را گرفتیـــم، او از نظـــر تاکتیکی 
بـــه هندبـــال مـــا خیلـــی کمـــک کـــرد. 
ســـبک اســـپانیایی به هندبـــال ما خیلی 
می خـــورد.« او مثل همیشـــه خـــودش را 
ســـرباز تیم ملـــی می دانـــد: »قطعـــاً اگر 
تیم ملی به من نیاز داشـــته باشـــد، مثل 
همیشـــه در خدمت آن هســـتم. بازی در 
تیم ملـــی نه تنها برای من کـــه برای همه 
بازیکنان باعث افتخار اســـت. امیدوارم 
تیم ملی بـــه آنچـــه لیاقت دارد، برســـد. 
فکـــر می کنـــم به هـــر حال مـــا بایـــد به 
ســـطح اول آسیا نزدیک شـــویم و جبران 

این چنـــد ســـال را بکنیم.«

 ســـناریوی نبـــود ســـرمربی در تیم ملی 
شمشیربازی ســـابر تکرار شد. درحالی که 
فصـــل جدیـــد رقابت های شمشـــیربازی 
ســـابر، آبان ماه با جـــام جهانـــی الجزایر 
شـــروع می شـــود، امـــا تیـــم ملـــی ایران 
در ســـکوت به ســـر می برد. نه خبـــری از 
ســـرمربی تیم هســـت و نه اردو. درست 
مثـــل 6 ماه قبل از المپیک 2026 پاریس. 
تیم ملی ســـابر شناســـنامه شمشیربازی 
ایران به حســـاب می آید و بعـــد از ناکامی 
تیم ملی در المپیک پاریس، با انتقاداتی 
که به فدراســـیون شـــد، انتظار می رفت 
فدراســـیون بعد از اســـتراحت یک ماهه، 
زود دســـت بـــه کار شـــود و بـــا انتخـــاب 
ســـرمربی جدید، اردوها شـــروع شـــود، 
بویژه که احمـــد دنیامالی وزیر ورزش هم 
در جلســـه ای به پورســـلمان تأکید کرده 
انتظار از تیم ســـابر بـــرای المپیک 2028 
چیزی جـــز مدال نیســـت. با ایـــن حال 
فعاً نه خبری از ســـرمربی جدید شـــده 
و نه اردو. این روزها خبر رســـمی و قطعی 
در این مورد نیســـت و همه چیـــز تنها در 
حـــد شنیده هاســـت. یک بـــار حـــرف از 
آمـــدن مجتبی عابدینی بـــود، اما قطعی 
نشـــد. دفعه بعد حرف از مربیگری یکی 
از ملی پوشـــان ســـابر پیش آمـــد، اما باز 
هم اتفاقـــی نیفتاد. البته یکـــی از بزرگان 
شمشـــیربازی این کار را ریســـک سنگینی 
دانست. حتی از شمشـــیربازان سابر هم 

خبری نیســـت جز اینکه علـــی پاکدامن 
در حال درمان مصدومیت پایش است. 
البته همین چند روز پیش، باز خبرهای 
درگوشـــی حکایـــت از برگشـــت امیـــن 
قربانـــی ســـرمربی ســـابق بـــه تیـــم ملی 
داشـــت، امـــا بعدتر خبـــر جـــور دیگری 
چرخیـــد. اینکـــه علی پاکدامـــن کاپیتان 
تیـــم ملی شمشـــیربازی ســـابر، بـــا هیچ 
مربی به جـــز امین قربانـــی کار نمی کند. 
بعید نیســـت با آمدن امیـــن قربانی برای 
کار با پاکدامن، یکی دو شمشـــیرباز دیگر 
هم بـــه شـــرط رضایـــت قربانی بـــا او کار 
کنند. امـــا ظاهراً فدراســـیون جـــدای از 
آن بـــه گزینـــه خارجی هم فکـــر می کند. 
رئیس فدراســـیون شمشـــیربازی دو روز 
پیـــش در مصاحبـــه ای تنها بـــه یک نکته 
اشـــاره کرده و گفته: »برنامه ما این است 
که ترکیبی از مربیان داخلی و خارجی را 
در تیـــم ملی قرار دهیم و بشـــدت پیگیر 

ایـــن موضوع هســـتیم کـــه زودتـــر گزینه 
خـــود را انتخـــاب کنیـــم. بحـــث اصلـــی 
در ایـــن خصـــوص تأمیـــن مالی اســـت. 
آنچه مســـلم اســـت اینکه انتخـــاب یک 
مربی مطـــرح و کاربلد ســـالانه 10میلیارد 
هزینـــه دارد.« او درحالـــی بـــه هزینه زیاد 
اســـتخدام مربـــی خارجـــی اشـــاره کرده 
که 44روز مانـــده به افتتـــاح المپیک در 
برنامـــه تلویزیونـــی مدعی شـــده بود که 
کریســـتین بائوی فرانســـوی بـــرای 6ماه 
تنهـــا 10هـــزار یـــورو از فدراســـیون گرفته 
اســـت. برای شمشـــیربازی این ســـکوت 
و بی خبـــری نگران کننـــده اســـت و بـــا 
گذشـــت روزها بدون اتفاقی خاص، تنها 
فرصت هاســـت که برای رشـــته ســـابر از 
دســـت می رود درحالی که شمشـــیربازان 
باید هرچه زودتـــر در اردو تمرینات جدی 
را آغاز کنند تا شـــروعی موفـــق در فصل 

پیش رو داشـــته باشند.
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